
11 MART 2024 PAZARTESİ Kurucusu: Osman Tuzcu Fiyat: 1.50 TL Sayı : 27.432

 

Kadim Dost

Metin Atamer/Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

4’TE

4’TE
SABAH SABAH 

ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

3’TE

Belediyeye 435 milyon 
devlet yardımı yapıldı

“AKP, çiftçiyi yüzde 
60 fakirleştirdi”
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Mustafa Taşar’ın gayretleriyle

Yatırımın 50 milyonu nakit, 385 
milyonu devlet tahvili

Gaziantep Belediyesine bu yıl ilk 
olarak 435 milyon lira devlet yardımı 
yapıldı. Yardımın gerçekleşmesinde 
ANAP Genel Sekreteri Mustafa 
Taşar’ın büyük katkısı oldu. 
Gaziantep Belediyesi’ne yapılan 
devlet yardımı İzmir Belediyesi’ne 
yapılan yardımla aynı.

Ekonomi sadece kağıt 
üzerinde iyileşiyor

Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen 
ve diğer yetkililerin ekonomik 
iyileşmeden söz etmesinin halkla alay 
etmek olduğunu belirten çiftçiler, 
“Ekonomik iyileşmenin olmadığını 
aslında yetkililer de biliyor. Ancak 
onlar kağıt üzerindeki ekonomik 
iyileşmeye kendileri inanmak istiyor, 
üzücü olanı toplumu da inandırmak 
istemeleri” diye konuştu.

Çok sevdiğim bir dostumdu Necdet 
Tokatlıoğlu, hani kardeşim kadar desem 
yalan söylememiş olurum. Necdet 
Tokatlıoğlu İzmir ili Güzelbahçe beldesinde 
1933 yılında doğmuş. Çocukluk hayatı 
İzmir’de geçen Necdet Tokatlıoğlu, çok genç 
yaşta musiki ile tanışmış. 15 yaşında İzmir 
Musiki Cemiyeti4ne kayıt olur. Güzel sesi ve 
notaya olan yatkınlığı ile Ahmet Aksoy ve 
İlyas Tonguç’tan özel nota ve usul dersleri 
alır.

Gaziantep Demokratik Kadın Platformu, Kadın Cinayetlerini Durduracağız 
Platformu ve Kadın Meclisi öncülüğünde bir araya gelen Antepli kadınlar, 8 Mart 
Dünya Kadınlar Günü kapsamında “Kadın Yaşam Özgürlük”, “İstanbul Sözleşmesi 
yaşatır” sloganları atarak Kırkayak Parkı’ndan Balıklı Parkı’na kadar yürüdü. 

Failler, cezasızlık ve hukuksuzluk Failler, cezasızlık ve hukuksuzluk 
yüzünden aramızda geziyoryüzünden aramızda geziyor

Her gün en az 
3 kadın cinayeti 

işleniyor
Gaziantep 

Demokratik Kadın 
Platformu adına 
konuşan Gülfidan 
Polat, “Her gün 
en az 3 kadın 
cinayeti işleniyor 
ve intihar süsü 
verilen şüpheli 
kadın ölümlerinin 
aydınlatılmasının 
önüne engeller 
çıkarılıyor.” dedi. 4’TE

Katillerin en ağır cezayla 
cezalandırılmasını istiyoruz

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası Antep Şubesi, 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü’nde Nizip Devlet hastanesinde Başhekim Yardımcısı Dr. Feray 
B. eski eşi Astsubay Seçkin E. tarafından tabancayla vurularak öldürüldü.

SES Gaziantep Kadın Sekreterini Nazife 
Külekçi, “Gaziantep SES olarak biran 
önce kadınların yaşam hakkına yönelik 
sistematik hal alan kadın cinayetlerinin 
önlenmesi için yasaların eksiksiz 

uygulanmasını; önleyici, koruyucu 
tedbirlerin alınmasını ve katillerin en 
ağır cezayla cezalandırılmasını istiyoruz. 
Soruyoruz kaç kadın daha ölmeli” sorusunu 
sordu. 

Daha önce iki kez iptal kararı verilen imar planı için 
CHP, sivil toplum örgütleri ve meslek odaları üçüncü kez mahkeme yoluna başvurdu

AKP’li belediyelerin arsa satma 
iştahı kamuda arazi bırakmadı

AKP’li Gaziantep Büyükşehir Belediyesi, tüm itirazlara rağmen “Medeniyetler Şehri Projesi” adı altında şehrin belkemiğini 
oluşturan 5. Zırhlı Tugay arazisinin imara açılmasına yönelik ısrarından vazgeçmedi. Mahkeme iki kere iptal kararı verdi, 

3’üncü kez meclisten geçerek parselasyon yapıldı… 2 milyon metrekarelik kısım parselasyon yapılarak satışa hazır hale getirildi.

Yerel seçimde belediye 
imkanları kullanılıyor

Belediye, mahkemenin hukuka aykırı olduğu ve kamu yararı 
bulunmadığı gerekçesiyle iki kere iptal kararı verdiği planı, 
henüz kesin karar açıklanmadan 3’üncü kez meclisten geçirdi. 
İmara açılmasına karar verilen 11 milyon 500 bin metrekarelik 
alanın 2 milyon metrekarelik kısmı parselasyon yapılarak satışa 
hazır hale getirildi. Yerel seçimleri belediye kaynaklarını har 
vurup harman savurarak kazanma telaşında olan belediye, 
2 milyon metrekare alanı satarak, kendine yeni gelir bulma 
peşinde.

Mahkeme yürütmeyi durdurdu, kesin karar 
çıkmadan tekrardan meclisten geçti

Gaziantep Büyükşehir Belediyesi, aralarında millet bahçesi 
yapılması gibi projelerin de bulunduğu “Medeniyetler Şehri 
Projesi” adı altında 5. Zırhlı Tugay arazisi alanının imara 
açılması ile ilgili 2021 yılında plan yaptı. Söz konusu plana 
siyasi partiler, meslek odaları ve sivil toplum örgütleri 
itiraz ederek, imara açılması planlanan alanın orman 
ile birleştirilmesini talep etti. Talebin kabul edilmemesi 
üzerine STK’lar planın iptal edilmesi için Gaziantep 3. İdare 
Mahkemesi’nde dava açtı. Mahkeme, 2022 yılında yürütmeyi 
durdurma kararı verdi.

Mesleği bırakmayı 
düşünen çok 

sayıda avukat var
Genç avukatların maddi açıdan çok 

zor durumda olduğunu söyleyen Av. Elif 
Yaren Yengil, “Mesleği bırakmayı düşünen 
çok sayıda avukat var. Çünkü çok fazla 
çalışmalarına rağmen emeklerinin karşılığını 
alamadıklarından bir bunalıma giriyorlar. 
Bunun sonucu olarak genç avukatlar 
arasında intihar vakaları arttı” dedi. 

150 bin poliçe iptal edilerek, tarihte 150 bin poliçe iptal edilerek, tarihte 
görülmemiş bir mağduriyet yaşatıldıgörülmemiş bir mağduriyet yaşatıldı

Sigortacılık ve Özel Emeklilik Düzenleme ve Denetleme 
Kurumu (SEDDK) tarafından Gri Sigorta ve Mellce 
sigortalarına el koyması sonrasında 2023 yılının 23 
Aralık tarihinde tüm poliçeleri iptal etmesi sonrasında 
ülke genelinde binlerce kişi mağdur oldu. 

Gri Sigorta ve Mellce 
Sigortalarına 2023 yılında 
el konulduğunu hatırlatan 
Gaziantep Sigorta Acenteleri 
Dernek Başkanı İhsan 
Yiğit,  “Gri Sigorta ve Mellce 
sigortalarına el koyan 
Sigortacılık ve Özel Emeklilik 

Düzenleme ve Denetleme 
Kurumu (SEDDK) 2023 
yılının aralık ayında bir 
gecede Türkiye genelinde 
yaklaşık 150 bin adet 
poliçeyi iptal ederek, tarihte 
görülmemiş bir mağduriyet 
oluşturdu” dedi. 

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

06 Nisan 2016 tarihli yazısıdır.
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 İçkili lokantalar 
ve kazık atmalar!.. 

Gaziantep, bu bölgede içkili lokanta 
sayısının çok olması nedeniyle, önemli bir 
şehir.

Hemen iki örnek, Şanlıurfa ve 
Kahramanmaraş’da içkili lokanta bulmak 
çok zor.

İşin doğrusu, bu tür lokantaların 
kapanması için baskı yapmamak. Tercihi 
lokanta müşterilerine bırakmak. İsteyen 
içer, isteyen içmez veya içkisiz lokantayı 
tercih eder.

Bu konuda hiçbir şikayet duymadım. 
Belki yeni açılan yerlere içki ruhsatı 
vermiyorlardır ama mevcutlara da 
dokunulmadı.

Antep onaylanan kapasite 
raporunda 7’inci sırada

Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB) tarafından Şubat 
ayında onaylanan kapasite raporu 
istatistiklerini açıkladı. Gaziantep, 
onaylanan kapasite raporunda 
7’inci sırada yer aldı.

Av. Elif Yaren Yengil

İhsan Yiğit

Dr. Feray B.
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Onur Mah. 30 Nolu Cad.( Yukarıbayır Cergibozanlar 
market/Totalgaz yanı,60.yıl dolmuşlarının düztepeye 

doğru girdiği tekyön üzeri)) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 250 30 58
KÜBRAM ECZANESİ

Perilikaya Mahallesi, 98105 nolu Sokak No:4/E 
(ABDULKADİR YÜKSEL DEVLET HASTANESİ YANI) 

Şahinbey/Gaziantep / ŞAHİNBEY
Telefon : 05334341795

DERYA ATAY ECZANESI
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Telefon : 03423392233
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Telefon : 0342 360 27 80 / 0501 144 00 27
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Telefon : 03429091737
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Telefon : 5072173727
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PİR SULTAN MAHALLESİ 59088 NOLU SOKAK 
NO:4/B (ŞEHİTKAMİL DEVLET HASTANESİ YANI) / 

ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 323 39 23
LEYLA ECZANESİ

Eyüpsultan mah. 21090 nolu sok. no:14 (Anka 
hastanesinin arkası ) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0544 597 78 40
AYŞE ECZANESİ

ATAKENT MAHALLESİ 02024 NOLU SOKAK NO:4/F 
(GAZİKENT BOSSAN HASTANESİ ACİL KARŞISI) / 

ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0501 226 2973
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

İçkili lokantalar 
ve kazık atmalar!.. 

Tercihi lokanta müşterilerine 
bırakmak. İsteyen içer, isteyen 
içmez veya içkisiz lokantayı tercih 
eder.

Bu konuda hiçbir şikayet 
duymadım. Belki yeni açılan 
yerlere içki ruhsatı vermiyorlardır 
ama mevcutlara da dokunulmadı.

Turistik bir kentte bunun da 
böyle olması gerekmez mi?

 Ancak, bu içkili lokantalar 
mevcut konjonktür içinde 
kendilerine sağlanan serbestinin/
fırsatın bilinci içinde değiller.

Şimdiye kadar belki yüz 
kişiden aynı şikayeti duydum. 
İstanbul’da boğazda yenen rakılı, 
balıklı ve bol mezeli yemeklerde 
ödenen para Antep’teki bir içkili 
lokantada ödenen paranın epey 
altında. İstisnasız herkes böyle 
söylüyor.

Yani, Antep’te kazık atıyorlar. 
Yersen!..

 Peki, yarın ruhsat elden giderse 
kime şikayet edeceksin?

Ben değil, müşterileriniz sizi 
uyarıyor! Ruhsatlar bir bir iptal 
edilmeye başlarsa, Şanlıurfa’dan 
kötü olursunuz!

Huylu huyundan 
vazgeçmeyeceğine göre, 
‘son pişmanlık fayda etmez’ 
durumuna geleceğimizi şimdiden 
görüyorum.

‘Sahibimizin’ son durumu!..

Aykut Tuzcu’nun 
06 Nisan 2016

tarihli yazısıdır

Şimdi artık o çeşit 
filmler gelmiyor.

Eski Amerikan 
filmlerinde, büyük 
ailelerin çiftlik evlerinde 
köleler olurdu. Ailenin 
babasına “Sahip” diye 
hitap ederlerdi.

Çünkü kölelerin 
mutlaka bir sahibi 
olurdu.

Amerikalılar’ın film 
teknolojisi, senaristleri 
ve güçlü oyuncuları bizi 
hem eğlendirir, hem de 
bilinçaltımıza köleliğin 
hiç de yadırganmayacak 
bir şey olduğunu 
yerleştirirlerdi.

 Eeeh, böyle alıştığımız 
için ‘Sahibimiz’ ne 
yapıyor, şu sıralar 
Kasım ayındaki 
Başkanlık yarışına 
katılacak adayların son 
durumuyla ilgili bilgi 
vereyim istedim.

 Demokratlarda Hillary 
Clinton, Sanders’ın bir 
hayli önünde gidiyor.

Cumhuriyetçiler’de ise 
asi milyarder Donald 

Trump, liderliğini hala 
sürdürüyor. Ama Ted 
Cruz’da biraz geride 
olmasına rağmen inatla 
Trump’ı takip ediyor.

 Demokratlarda ipi 
göğüslemek için 2383 
delege sayısına ihtiyaç 
var.

Cilinton: 1748 delege 
kazandı.

Sanders: 1058 delege.
 Cumhuriyetçiler’da ise 

1237 delege lazım.
Trump: 743
Cruz:      517
 ‘Sahibimizin’ Clinton 

olacağı tahmin ediliyor.
Ben de Clinton’ı 

destekliyorum. Kötü 
mü, ‘Sahibimiz’ asi bir 
erkek olacağına güler 
yüzlü bir kadın olursa 
daha iyi olmaz mı? 
Hepimiz daha mutlu ve 
bahtiyar oluruz gibime 
geliyor!

Nükleer Alaturka
Türkiye nükleer tarihi boyunca 

ilk kez bu kadar keskin bir yol 
ayrımında: Ya nükleer enerji 
üreten bir ülke olacak ya da 
Almanya gibi ileri teknoloji 
sahibi bir çok ülkenin yaptığı gibi 
nükleer sevdadan vazgeçecek.

Türkiye ilk nükleer santralini 
Mersin-Akkuyu’ya, Rusya (bkz. 
Çernobil, 1986), ikinci nükleer 
santralini ise Sinop-İnceburun’a 
kurmak için Japonya (bkz. 
Fukuşima, 2011. Birkaç gün önce 
de Japon Başbakan, ben olsaydım 
nükleer santralden vazgeçerdim, 
dedi!) ile anlaşmış durumda.

Sadece ekolojistler değil, 
amacı nükleer enerjiyi yaymak 
olan Uluslararası Atom Enerji 
Ajansı bile Türkiye’nin nükleer 
altyapısının yetersiz olduğunu 
söylüyor. Fukuşima nükleer 
felaketinden sonra yapılan 
anketlere göre ise halkın en az 
yüzde 65’i Türkiye’de nükleer 
santral kurulmasına karşı çıkıyor.

 Tam da bu yol ayrımındayken, 
bir grup ortaya çıkıyor ve 
“Peki, biz bugüne nasıl geldik?” 
sorusunu sorarak, nükleer 
enerjiyi tartışmaya açıyor, 
geleceğimizle ilgili verilen 

kararlarda söz sahibi olmak 
adına Türkiye’nin bazen sarsıcı, 
bazen trajikomik ve çoğu zaman 
da absürdnükleer hikayelerini 
anlatıyor.

 Amaçları, çok geç olmadan 
bu tartışmayı kamusal 
alana taşımak; Türkiye’nin 
üstü kapatıldığı için pek 
bilinmeyen nükleer tarihini 
anlatmak, nükleere karşı 
farkındalık yaratma çabalarını 
güçlendirmek.

 Diyorlar ki;
“Karşımızda propaganda 

için ayırdığı milyonlarca 
dolar sayesinde sesini çok 
daha gür çıkarabilen bir 
nükleer lobi varken bizim ses 
çıkarabilmemiz ve farkındalık 
yaratabilmemiz ancak ve 
ancak sizlerin bu projeyi 
sahiplenmesi ve desteklemesi 
ile mümkün. Gelin, sizin 
desteklerinizle bu belgeseli hep 
birlikte yapalım!”

 Nasıl mı? İşte link, açıp 
okursanız, bütün sorularınızın 
yanıtı var.

https://www.indiegogo.com/
projects/nuclear-alla-turca-
documentary-film#/

Gaziantep, bu bölgede içkili 
lokanta sayısının çok olması 
nedeniyle, önemli bir şehir.

Hemen iki örnek, Şanlıurfa ve 
Kahramanmaraş’da içkili lokanta 
bulmak çok zor.

 İşin doğrusu, bu tür 
lokantaların kapanması için baskı 
yapmamak.

Sönmez, “Anadolu’da bir söz vardır: ‘Komşun açken 
tok yatılmaz’. Ancak ülkemizde en zengin bölgenin en 
zengin yüzde 10'u ile en yoksul bölgenin en yoksul yüzde 
10'u arasında 55 kat fark var. Yani gelir adaletsizliği 
alarm veriyor” dedi. Sönmez ayrıca, küresel sistemdeki 
değişimin fırsata çevrilmesi ve Türkiye’nin yeni bir 
kalkınma hamlesi başlatabilmesi için ekonomi, hukuk 
ve eğitimi kapsayan 7 maddelik bir yol haritası açıkladı. 
TÜSİAD Başkanı Orhan Turan ise “Dünya ekonomisinde 
büyümenin düştüğü ve ticaretin yavaşladığı bir 
atmosferde makroekonomide öngörülebilirlik sağlamak 
ve TL’nin değerine istikrar getirmek gerekiyor. 
Enflasyonla mücadeleyi güçlendirmek önceliğimiz” diye 
konuştu.    

9 Mart 2024 / İstanbul - 2004 yılında kurulan ve bu 
yıl kuruluşunun 20’nci yılını kutlayan TÜRKONFED’in 
Olağan Genel Kurul Toplantısı, “Cumhuriyetin İkinci 
Yüzyılında Ana Rota Eğitim” teması ile düzenlendi. 
Yönetim Kurulu Başkanı Süleyman Sönmez’in 
bir kez daha seçilerek güven tazelediği toplantıya 
TÜSİAD Başkanı Orhan Turan başta olmak üzere iş 
dünyası ve sivil toplum kuruluşlarının temsilcileri ile 
akademisyenler katılım gösterdi. 

Konuşmasına kongreden bir gün önce kutlanan 8 
Mart Dünya Kadınlar Günü mesajı ile başlayan Sönmez, 
“Türkiye’de kadınlar ekonomik, siyasi ve toplumsal 
hayata katılım konusunda dezavantajlı. 2019 yerel 
seçimlerinde seçilen belediye başkanlarının sadece 
yüzde 3’ü kadındı. 31 Mart seçimleri için açıklanan 
adaylara baktığımızda da tablonun pek değişmeyeceğini 
görüyoruz. Oysa cinsiyet eşitsizliği, ülkemizi kalkınma 
yolunda geriye çeken eşitsizliklerden biri” dedi.

Türkiye’deki en büyük eşitsizliklerden birinin de gelir 
dağılımında yaşandığına dikkat çeken Sönmez şunları 
söyledi; “Anadolu’da bir söz vardır: ‘Komşun açken 
tok yatılmaz.’ Ama gelir dağılımı verileri bunun tam 
tersine işaret ediyor. Türkiye genelinde zengin ve yoksul 
arasındaki uçurum büyüyor. Yani gelir adaletsizliği 
alarm veriyor. 65 yaş üstü grupta yoksulluk veya sosyal 
dışlanma riski altında olanların oranında da özellikle 
geçtiğimiz yıl keskin bir sıçrama yaşandı. Eşitsizlik, 
bölgesel dağılımda ve bölgelerin kendi içinde de kendini 

gösteriyor. En zengin bölgenin en zengin yüzde 10'u 
ile en yoksul bölgenin en yoksul yüzde 10'u arasında 
55 kat fark var. Zengin bölgeler daha zengin, yoksul 
bölgeler daha yoksul oluyor. Bu fark da toplumsal yapıyı 
tahrip ediyor, ülke olarak birlik duygusunu zedeliyor. Bu 
nedenle daha adaletli paylaşımı sağlamalıyız.” Sönmez, 
bölgeler arası gelişmişlik farkının yerel seçimlerin de 
önemli bir gündem maddesi olması gerektiğini çünkü 
yerel yöneticilerin, ulusal ve yerel düzeyde uygulanacak 
politikaların koordinasyonu sağlamakla görevli 
olduğunu belirtti. 

“Yüksek enflasyon ülke ekonomisinin 
kimyasını bozuyor, hepimiz kaybediyoruz”

Gelir dağılımında bozulmaya yol açan faktörlerin 
başında yüksek enflasyon ve refah üretmeyen 
büyümenin geldiğini ifade eden Sönmez, “Türkiye 
yüksek enflasyonun istisna değil kural olduğu bir 
ülke. Enflasyonist ortamda nasıl iş yapmak gerektiğini 
mecburen öğrendik. Ama yüksek enflasyon ülke 
ekonomisinin kimyasını bozuyor. Bizi düşük gelir 
seviyesine, teknolojiye ve rekabetçiliğe hapsediyor. 
Sonuçta ülke kaybediyor, hepimiz kaybediyoruz. Bu 
nedenle en büyük öncelik enflasyonun düşürülmesi 
olmalıdır. Bu da her şeyden önce doğru politikalar 
ve liyakatli kadrolar gerektirir. Bu koşulları sağlamış 
durumdayız. Umudumuz, Merkez Bankasının öngörüleri 
doğrultusunda enflasyonun kontrol altına alınmasıdır. 
Öte yandan 2023 son çeyrek rakamlarına göre tüketim 
artışı yüzde 9,3 iken bu artış sanayide 1,9, tarım ve 
hayvancılıkta ise yalnızca yüzde 0,5 olarak gerçekleşti. 
Enflasyonu düşüreceksek üretim ve tüketim arasındaki 
bu büyük makası kapatmak gerekiyor” diye konuştu.

“Cumhuriyetin ikinci yüzyılında
ana rotamız eğitim olacak” 

Üretim yapısında dönüşüm sağlanması için ekonomi 
dışında da yapılması gerekenler olduğunu vurgulayan 
Sönmez şöyle devam etti; “‘Orta Gelir’ tuzağını aşmanın 
yolu ‘Orta Demokrasi’ ve ‘Orta Eğitim’ tuzaklarını 
aşmaktan geçiyor. Her şeyden önce de hukukun 
üstünlüğü ve yargı bağımsızlığının sağlanması geliyor. 
Diğer taraftan Anadolu’yu gezdiğimizde iş insanlarının 
en çok yakındıkları konulardan birinin insan kaynağı 

sıkıntısı olduğunu görüyoruz. Bu da direkt olarak 
eğitimle ilgili bir konu. Gençlerimize eğitimde 
fırsat eşitliği sağlayamazsak ülkemizi dünyada yeni 
şekillenmekte olan ekonomik mimariye hazırlayamayız. 
Eğitimin temel hedefi, gençlere yeni çağın temel 
becerilerini kazandırmak olmalı. Geçmişin temel bilgi 
alanları üzerine kurulu olan eğitim artık demode oldu. 
Bugün yapay zeka uygulamalarına ve dijital teknolojilere 
alan açmak gerekiyor. Beklentimiz, çağın gerektirdiği 
becerilere ve yetkinliklere sahip nesiller yetiştirmek. 
Bunun da tek bir yolu var: Laiklik ve bilimsellik 
ilkelerinden hiçbir ödün vermemek. Bu nedenle 
Cumhuriyetimizin ikinci yüzyılında ana rotamızı 
eğitim olarak belirledik ve bu doğrultuda çalışmalar 
gerçekleştireceğiz.”

“Küresel sistemdeki değişimi fırsata çevirebiliriz”
İki kutuplu dünyanın yerini çok kutuplu dünyaya 

bıraktığını belirten Sönmez, “Türkiye iki kutuplu bir 
dünyada köprü rolü oynamıştı. Şimdi sahnede Brezilya, 
Hindistan, Rusya, Çin, Orta Doğu Ülkeleri gibi birçok 
güçlü aktör var. Güç dengelerindeki değişimin yanı sıra 
iklim krizinden göç dalgaları ve toplumsal hareketlere 
uzanan çok sayıda risk ve tehditle de mücadele etmek 
gerekiyor. Aslında bu süreçte Türkiye’nin önünde önemli 
fırsatlar var. Küresel sistemdeki değişimi fırsata çevirip, 
yeni bir kalkınma hamlesi başlatabiliriz” şeklinde 
konuştu. Sönmez ayrıca Türk ekonomisinin belkemiği 
olan İstanbul’un depreme hazırlanmasının bölgesel 
gelişmeyi sağlayacağını, ülke riskini azaltacağını ve diğer 
kentlerin İstanbul’dan çıkacak sektörlere ev sahipliği 
yapmasını sağlayacağını, bu nedenle yerel seçimin bir 
diğer önemli gündem maddesinin de ‘kentleri depreme 
hazırlamak’ olması gerektiğini sözlerine ekledi.

TÜRKONFED Başkanı Sönmez, Türkiye’nin yeni bir 
kalkınma hamlesini başlatmak için gereken 7 maddelik 
yol haritasını şöyle sıraladı:

Makro iktisadi istikrar oluşturulmalıdır.
Yatırım ortamı iyileştirilmelidir.
İş dünyasının, özellikle de KOBİ’lerin yeşil ve dijital 

dönüşümleri desteklenmelidir
Hukuk devleti güçlendirilmeli, yargı bağımsızlığı 

güvence altına alınmalıdır.  

Uluslararası normlara ve sözleşmelere uygun hareket 
edilmelidir. 

Eğitim sistemi, çağın gerektirdiği becerilere ve 
yetkinliklere uygun hale getirilmelidir. 

Her türlü eşitsizlikle mücadele edilmelidir.
Orhan Turan: “TL’nin değerine 

istikrar getirmek gerekiyor”
TÜSİAD Başkanı Orhan Turan ise “Dünya 

ekonomisinde büyümenin düştüğü ve ticaretin 
yavaşladığı bir atmosferde makroekonomide 
öngörülebilirlik sağlamak ve TL’nin değerine 
istikrar getirmek gerekiyor. Enflasyonla mücadeleyi 
güçlendirmek önceliğimiz. Merkez Bankası’nın, yüksek 
enflasyonun kontrol altına alınması için başlattığı 
parasal sıkılaştırma sürecinin devam etmesi gerektiğini 
düşünüyoruz. Dış ticaret açığının iyileşme eğilimine 
girmesini de ekonomide dengelenme sürecinin bir 
göstergesi olarak görüyoruz” dedi. 

Konfederasyonun açık ismi “Türk İş 
Dünyası Konfederasyonu” oldu  

15. Olağan Genel Kurul Toplantısı’nda aynı zamanda 
tüzük değişikliği de yapılarak, TÜRKONFED’in açık isminin 
“Türk İş Dünyası Konfederasyonu” olarak değiştirilmesine 
oy birliğiyle karar verildi. Konfederasyonun kısa adı olan 
“TÜRKONFED” markası ise aynı şekilde kullanılmaya 
devam edilecek. Haber Merkezi

Türkiye genelinde zengin ve yoksul arasındaki uçurum büyüyor

“Gelir adaletsizliği alarm veriyor”
Bağımsız ve gönüllülük esaslı yapısıyla bölgesel ve sektörel iş dünyası temsil örgütlerinin çatı kuruluşu olan TÜRKONFED’in 

15. Olağan Genel Kurul Toplantısı gerçekleştirildi. Yönetim kurulu başkanlığına yeniden seçilen Süleyman Sönmez toplantıda 
yaptığı konuşmada, yüksek enflasyon ve refah üretmeyen büyümenin gelir dağılımında bozulmaya yol açtığına dikkat çekti. 
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Gaziantep Belediyesine bu yıl ilk 
olarak 435 milyon lira devlet yardımı 
yapıldı. Yardımın gerçekleşmesinde 
ANAP Genel Sekreteri Mustafa 
Taşar’ın büyük katkısı oldu. 
Gaziantep Belediyesi’ne yapılan 
devlet yardımı İzmir Belediyesi’ne 
yapılan yardımla aynı.

Konuyla ilgili olarak bilgi aldığımız 
Belediye Başkanı Ömer Arpacıoğlu 
şunları söyledi: “Gaziantep 
Belediyesine ilk olarak bu kadar 
büyük bir devlet yardımı yapıldı. 
Yapılan 435 milyon yardımın 50 
milyonu nakit, 385 milyonu da 
devlet tahvilidir. Tahvili derhal nakde 
çevirebiliriz. Yalnız Ocak ayında 30 

milyon lira faizini alacağız. Bunun 
için sürenin dolmasını bekleyeceğiz. 
Aldığımız yardım İzmir Belediyesine 
yapılan devlet yardımıyla aynıdır.

Geçen yıllarda Gaziantep 
Belediyesine verilmesi gereken 
devlet yardımları gerçekleşmemiştir. 
Geçen yıl sadece 5 milyon lira devlet 
yardımı alınmıştır.

Yapılan devlet yardımıyla 
işçilerimizin maaşı zamanında 
ödenmiştir. Elimize geçen 435 milyon 
lirayla halka hizmet verecek olan 
yatırımlarımızı güçlük çekmeden 
gerçekleştireceğiz. 385 milyon liralık 
devlet tahvilinin faizini Ocak’ta 
aldıktan sonra nakite çevireceğiz”

Mustafa Taşar’ın gayretleriyle

Belediyeye 435 milyon 
devlet yardımı yapıldı

Yatırımın 50 milyonu nakit, 385 milyonu devlet tahvili

Röportaj: Adil Dai
Topluma hizmet veren bazı müesseseler 

vardır ki, iyi çalışması ya da aksaması; zengin 
fakir, büyük küçük herkesi pek yakından 
etkiler: su gibi, elektrik gibi…

Gaziantep, Şanlıurfa, Kahramanmaraş ve 
Adıyaman’ı kapsayan (TEK kahraman gazi 
müessese müdürlüğü) yeni bir uygulamaya 
girdi.

Önce Gaziantep’te başlatılan bu uygulama 
halkımızın istek ve şikayetlerini karşılamak 
amacına yönelik. Şöyle ki, halkımız elektrik 
saatlerinin çok geç okunmasından şikayetçi, 
tahsildarın geç gelişinden şikayetçi, miktar 
yanlışlıklarından şikayetçi.

İşte yeni başlatılan uygulama bütün bu 
şikayetleri kaldıracak.

Bu yeni uygulama nedir, nasıl yapılacak? 
Sizleri aydınlatmak amacıyla TEK’in İl 
Sorumlusu Cemil Bozkurt ve Muhasebe ve 
Mali İşlerden sorumlu Cemal Candan ile 
görüştük.

Soru: Yeni başladığınız uygulamanın amacı 
ve kapsamı nedir?

Cevap: Biliyorsunuz, elektriği, defterleri ve 
elemanları ile belediyeden devralmıştık. Bu 
nedenle birçok hatalar ve aksamalar oldu. 
İşte önce Gaziantep’te başlattığımız bu yeni 
uygulama halkımızın şikayetlerini önleme 
amacına yönelik. Müessese müdürümüzle 
tahsildarımıza kadar hepimiz canla başla 
çalışarak bu yeni sistemi oturtmak ve daha 
iyi hizmet vermek amacındayız.

Soru: Önce halkımızın şikayetlerinden 
başlayarak yeni sisteminizi öğrenelim. 

Elektrik sayaçları çok geç okunuyordu. Buna 
bir yenilik getirdiniz mi?

Cevap: Evet efendim, bundan böyle 
tüm sayaçlar periyodik olarak her 2 ayda 
bir mutlaka okunacaktır. Ve sayaçları 
okuyacak memurlarımız dönüşümlü 
olarak çalışacağından her okumada ayrı 
bir memurumuz gidecektir o aboneye. 
Aynı memurun uzun süre aynı abonelerin 
bölgesinde kalmasının bazı sakıncaları oldu. 
Böylece o sakıncaları da giderilmiş olacak. 
Gaziantep'i 2 bölgeyi ayırdık. Ordu caddesi-
Karagöz caddesinden Şehreküstü’ye kadar 
giden hattın kuzeyinde, yani Karşıyaka 
tarafında kalan kısma 1. Bölge, bu hattın 
güneyinde yani Vilayet-Doğumevi Düztepe 
tarafında kalan kısma da 2. Bölge dedik. 
Uygulamaya birinci bölgeden başladık. 
İkinci bölgenin elektrik sayaçları da Kasım 
ayının sonuna kadar okunmuş ve abonelere 
borçlarını gösteren ihbarnameleri dağıtılmış 
olacak.

Soru: Saatler okundu sonra ne olacak?
Cevap: Abone saatindeki ilk ve son 

endeksler ile abone numarası özel formlara 
geçirilecek. Yeni uygulamada, tahakkuku 
biz yapmıyoruz. Biz elektrik saatlerini 
okuyoruz, abonenin adını, numarasını, ilk ve 
son indeksleri özel forma işliyor ve hepsini 
birden İzmir'e Ege Üniversitesince yönetilen 
bilgi işlem merkezine gönderiyoruz. Buradan 
modern usullerle ve elektriğin yeni fiyatına 
göre değerlendirme yapılıyor. O kartlar bize 
geri gelince bir yanlışlık olmasın diye tekrar 
kontrol ediyoruz.

Elektrik idaresinde yeni uygulama

Şehir iki bölgeye ayrıldı
Yeni uygulamaya kolaylık sağlamak için Ordu caddesinden Şehreküstü’ye 

kadar olan ana yolun iki tarafı ayrı bölgeler oldu. Bir yetkili son birkaç ay 
içinde elektrik fiyatlarına 5-6 kez zam yapıldığını söyledi.

Bu yılda, ilkokullardan seçilen 650 
yoksul öğrenciyi giydiren kurum, 
elbise, ayakkabı, kaban, defter, 
önlük, çorap, kazak ve kravatla 
öğrencileri donattı. 2’şer de defter 
verdi.

Dün, belediye şehir tiyatrosunda 
yapılan toplantıda kuruma yardım 
eden hayırsever vatandaşlara 
teşekkür edildi. Törene katılan 
Vali Yardımcısı Oğuz Köksal 
bir öğrenciyi giydikten sonra 60 
yıldır hizmet veren kuruma hava 
kuvvetlerine katkısından dolayı 
ayrıca teşekkür etti başarılar diledi.

Türk Hava Kurumu 650 
yoksul öğrenciyi giydirdi

Türk Hava Kurumu Gaziantep 
Şubesi 650 yoksul öğrenciyi 
giydirdi. Türk Hava Kurumu 
1983 yılı 53 milyon lira olan 
gelirinin 5 milyon lirasını 
bu yıl yoksul öğrencilerin 
kıyafetleri ve defterleri için 
ayırdı. Kurum her yıl gelirinin 
yüzde 10’unu sosyal yardım 
fonu için harcıyor.

Şehrimizde fiyatlar başını almış 
gidiyor. Bir gün önce aldığımız malı, 
gıda maddesini ikinci günü aynı fiyata 
almak mümkün değil. Ticaret Odası 
yetkilileri tarafından verilen bilgilerden 
öğrenildiğine göre şehrimizde son 10 
ay içinde fiyatlar yüzde 46.2 arttı.

Yetkililer geçen yıl aynı dönem 

içerisinde şehrimizde fiyatların yüzde 
20 arttığını vurguladılar. Fiyatlarda 
artış yüzdesi Ekim ayında 4.2, Nisan 
ayında da en yüksek seviyeyi bularak 
yüzde 9.3 oldu. En düşük fiyat artışı ise 
Haziran’da 0.8 olarak belirlendi. Fiyat 
artışlarının en çok gıda maddelerinde 
görüldüğü belirlendi.

Pahalılık başını almış gidiyor
Şehrimizde fiyatlar 10 ayda yüzde 46.2 arttı

Hasat zararına tüccara gidiyor
Çiftçinin her geçen yıl biraz 

daha fakirleşip, tarlasını bırakıp 
alternatifler aramak zorunda 
kaldığını belirten çiftçiler, bir sezon 
boyunca emek verdikleri ekinleri, 
hasat mevsiminde zararına tüccara 
satmak zorunda kaldıklarını söyledi.

Çiftçi ciddiye alınıp 
sorunları dinlenmeli

Çiftçinin desteklenmesi gerekirken, 
ürününe değer biçmeyip buğday 
ithal etmesinin hem çiftçinin hem 
de ülkenin zararına olduğunu 
belirten Ahmet Çaldıran, “Buğdayı 
geçen yılın fiyatına çok yakın sattık. 
Düşünün geçen yıl 50 kilogram 
gübre 12 milyondu, bu yıl 21 
milyona çıktı. Ama buğday üreticisi 
geçen yıl 300-310 bin liradan sattığı 
buğdayı, bu yıl ancak 312 bin liradan 
satabiliyor. Bu şartlarda çiftçinin 
kazanması bir yana zarar ediyor” 
dedi.

Tarımda tamamen 
dışa bağımlı hale geliriz

Buğday üretiminin giderek düştüğü 
ülkemizde, çiftçinin ürününe yeterli 
fiyatının verilmemesinin her geçen 
yıl buğday başta olmak üzere tahıl 
üretimini daha da azaltacağını ve 

ülkemizin tamamen dışa bağımlı 
hale geleceğini belirten Çaldıran, 
“Buğday üretimi kapasitenin altında 
olmasına rağmen, tüccar bu yıl 312 
bin liradan buğday aldı. Çünkü 
devlet buğday almadı, almadığı 
gibi bir de tüccarın ucuz almasını 
sağladı. Çünkü buğday ithal ediyor. 
Bir ülke temel besin maddesini ithal 
edip çiftçiyle rekabet eder mi?” diye 
konuştu.

AKP hükümeti çiftçiyi 
yüzde 60 fakirleştirdi

Yıllardır geçimini çiftçilikle 
sağladığını, ancak son yıllarda 
mahsulün ancak gideri karşıladığını 
belirten Dede Tanışır ise, “AKP 
hükümeti Türk çiftçisini yüzde 60 
fakirleştirdi. Çünkü çiftçinin girdisi 
olan gübreden tohuma kadar tüm 
ürün ürünler zamlanırken, mahsul 
geçen yılki fiyatlardan işlem gördü. 
Düşünün soğan tarlada 100 bin 
liranın altında işlem gördü. Geçmiş 
yıllarda toprakta 3 milyondan satılan 
sarımsak da 300 binin altında işlem 
görünce toplamadım bile. Çünkü 
daha önce bin bir emekle topladığım 
soğan sarımsak masrafını zor 
karşıladı” diye konuştu.

Tarım sektörü ülkelerin kaderini 

etkiler, kaderine bırakılmamalı
Çiftçinin bu şartlarda satmak 

için değil, sadece evinde tüketmek 
için ürün yetiştirmek zorunda 
kalacağını belirten Sefer Dinç 
ise, çiftçinin bu kadar kaderine 
terk edilmesinin ülke için bir 
talihsizlik olduğunu söyledi. Tarım 
sektörünün ve üretimin tüm toplum 
için önemli olduğunu, ithalatla 
toplumların kalkınamayacağı gibi 
kendi değer ve alışkanlıklarını 
da kaybedeceğini belirten Dinç, 
“Bugün buğday, mısır, pamuk ithal 
et. Toprakla tarımla uğraşan kimse 
kalmasın. Sanayi için endüstri 
bitkileri ithal et, et ithal et. Sen 
kendi kendine yeten ülke olmaktan 
çıkarsan, yarın zor bir anında 
bunları temin edemezsen toplum ne 
olur? Tarım ülkesi olarak dünyada 
adını duyuran Türkiye’nin adını 
silmeye ne hakkın var? Taşıma 
suyla değirmen döner mi? İthalatla 
ülke nereye gider? Ondan sonra da 
çıkar hükümetin kendi yetkilileri 
işsizlikten söz eder. Sen tarımı 
bitirirsen sanayide de başarılı 
olamazsın. Tarımla sanayiyi omuz 
omuza gitmezse ne ülke kalkınır ne 
de işsizlik önlenir” dedi.

Ekonomi sadece kağıt üzerinde iyileşiyor

“AKP, çiftçiyi yüzde 
60 fakirleştirdi”

Dış Ticaretin Sorumlu Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen ve diğer yetkililerin ekonomik 
iyileşmeden söz etmesinin halkla alay etmek olduğunu belirten çiftçiler, “Ekonomik iyileşmenin 
olmadığını aslında yetkililer de biliyor. Ancak onlar kağıt üzerindeki ekonomik iyileşmeye 
kendileri inanmak istiyor, üzücü olanı toplumu da inandırmak istemeleri” diye konuştu.

Vali Bilgin, yaptığı yazılı açıklamada, 
geleceğin teminatı olan çocukların ve 
gençlerin iyi eğitim almasının hayati 
önem taşıdığını, içinde bulunulan bilgi 
ve teknoloji çağında çağdaş uygarlık 
seviyesine ulaşmanın yolunun başarılı 
bir eğitimden geçtiğini belirtti.

Gelecekte ülke yönetiminde ve Türk 
toplumunun gelişmesinde çeşitli 
sorumluluklar üstlenecek gençlerin 
en iyi seviyede yetiştirmelerinin, ülke 
ve toplum geleceği açısından büyük 
önem taşıdığını belirten Bilgin, şunları 
kaydetti: “İnsanı hayata hazırlayan, 
topluma faydalı bireyler olarak 
yetiştiren en önemli kurum, eğitim 
kurumudur içinde bulunduğumuz 
bilgi ve teknoloji çağının gereği olarak, 
çocuklarımızın ve gençlerimizin, 
çağın bilgi ve teknolojisi ile yetişmeleri 
başlıca hedefimizdir. Toplumumuzun 
kalkınması, zenginleşmesi, ekonomik, 
sosyal ve kültürel yönden gelişmesi, 
çağdaş medeniyeti yakalaması ancak 
eğitimle mümkündür. Vatanını ve 
milletini seven, bilgili, bilinçli, Türk 
toplumunun milli ve manevi değerlerine 
bağlı, çevreyi ve doğayı koruyan, 
ruh ve beden sağlığına sahip, doğru 
düşünen ve sağlıklı karar veren bir 
toplum oluşturmak istiyorsak eğitim ve 

öğretime önem vermek zorundayız.”
Eğitimde kalitenin artırılması amacıyla 

başlattıkları ‘Okulunu Yap Adını Yaşat’ 
kampanyasının etkili olarak devam 
ettiğini kaydeden Bilgin, açıklamasında 
şu görüşlere yer verdi: “Atatürk’ün hedef 
gösterdiği çağdaş uygarlık seviyesini 
yakalamak, ekonomik, sosyal ve 
kültürel yönden ileri olan toplumların 
ötesine geçmek, dünyada söz sahibi 
olmak için yetişmiş insan gücüne 
sahip olmak gerektiği tartışılmaz bir 
gerçektir. Zira, hızla değişen ve gelişen 
çağdaş dünyada en çok ihtiyaç duyulan 
güç, çağın bilgi ve birikimine sahip, 
yetişmiş insan gücüdür. Bu da ancak, 
çağın bilgi ve teknolojisi ile donatılmış 
eğitim öğretim kurumlarına sahip 
olmakla mümkündür. Bu hedefe 
ulaşmak için başlattığımız kampanyaya 
hayırseverler büyük destek verdi. Bu 
desteğin sürmesini bekliyoruz sanayi 
ve ticaret alanındaki gelişmişliği, ferdi 
girişimcilikte ki öncülüğüyle ülkemizin 
önde gelen illerinden Gaziantep, 
eğitimde de başarıyı yakalamak 
zorundadır. Bunun için yeni okul ve 
derslikler yaparak, okul ve derslik 
sayısını artırmak suretiyle sınıflardaki 
öğrenci mevcudunu standart seviyeye 
indirmek durumundayız.”

İnsanı hayata hazırlayan en 
önemli kurum eğitim kurumudur

İnsanı hayata hazırlayan, topluma faydalı bireyler olarak 
yetiştiren en önemli kurumun eğitim kurumu olduğu ifade edildi.

Organize Sanayi Bölgesinde faaliyet 
gösteren tekstil fabrikalarının 
çoğunda işçilerin 8 saat yerine 12 
saat çalıştırıldığını, bu durumda hem 
işçinin hem devletin sömürüldüğünü 
belirten DİSK Bölge Başkanı Muzaffer 
Subaşı, “Bir taraftan istihdam 

yarattıklarını söylüyorlar, diğer taraftan 
devleti zarara uğratıyorlar. Hem işçiyi 
sömürüyorlar hem istihdama sekte 
vuruyorlar, hem de devletin bütçesine 
girmesi gereken SSK primleri ve 
vergiden kâr ederek devleti zarara 
uğratıyorlar” dedi.

Herkes yasalara uymak zorunda
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Çok sevdiğim bir dostumdu Necdet Tokatlıoğlu, 
hani kardeşim kadar desem yalan söylememiş 
olurum. Necdet Tokatlıoğlu İzmir ili Güzelbahçe 
beldesinde 1933 yılında doğmuş. Çocukluk 
hayatı İzmir’de geçen Necdet Tokatlıoğlu, çok 
genç yaşta musiki ile tanışmış. 15 yaşında İzmir 
Musiki Cemiyeti4ne kayıt olur. Güzel sesi ve 
notaya olan yatkınlığı ile Ahmet Aksoy ve 
İlyas Tonguç’tan özel nota ve usul dersleri alır. 
Daha sonra UD dersleri alır ve yetişmiş sanatçı 
imtihanını kazanarak Ankara Radyosu’na girmiş. 
Radyonun Müzik Yayın şefliğine atanması 
sırasında tanışmıştım. Evleri de Fevzi Çakmak 
Sokak 31 numaradaki binanın 3’üncü katında 
idi. Bizim şirketin ofisi ise Fevzi Çakmak Sokak 
33 numarada idi. Baharda Necdet salonun 
penceresini açar udu ile şarkılar terennüm ederdi. 

Kimi zaman bu ses sokaktan geçen eskicinin 
tiz sesi ile karışır, kimi zaman ise kamyonet 
arkasında soğan patates satan köylünün sesi ile 
harmanlanırdı. Çok kızardım, latif bir sesin içine 
‘Eskiciiii’ diye bağıran Hergelen Meydanı’nın 
esnafı eskicinin sesi karışınca. Necdet’in hem sesi 
güzel hem de besteleri çok güzeldi. 

Bazı bestelerinin içinde eşinden şikayet eder 
anlamları bulmanız mümkündü, ancak eşi 
BİRGÜN‘ü çok sevdiğini hepimiz bilirdik. Birgün 
Hanım, Necdet’in bir tek huyunu sevmezdi, o 
da içkiye olan zaafına kızardı. Kızardı da bir tek 
kelime etmezdi. 

Ankara Radyosu4nda bazı kilometre taşları 
vardı. Bunlardan biri Ruşen KAM, diğeri 
Çinuçen Tanrıkorur’du. Radyoda ‘Tonmayster’ 
diye adlandırılan stüdyo yayın yerinde, bir 
camekanla ayrılmış bölmede ses kumanda 
odası vardı.  Burada ses düzenini ayarlayan hem 
musikiden hem de sesten çok iyi anlayan üstatlar 
görev alırdı. 

Necdet Tokatlıoğlu ile aynı zamanda Turan 
Özek de bu kumanda masasında çalışmış, 
aynı zamanda ses sanatçısı olarak Ankara 
Radyosu’nda görev yapmıştı. Genelde ses 
kayıtları küçük stüdyo diye adlandırdığımız 
stüdyoda kayda alınır, sonra üst kattaki redakte 
odasında düzeltilir, daha sonra yayına verilirdi. 
Çok evvelden magnetik tel ses kayıt sistemi 
kullanımda idi. Daha sonrası magnetik şerit 
bantlar kullanılmaya başlandı.

Hepsini rahmetle anmaktayım, Turan Özek, 
Necdet Tokatlıoğlu, Çinuçen Tanrıkorur ve Metin 
Akol yakın dosttular. Ben onlardan yaşça daha 
küçük olduğumdan, Metin Akol’a büyük Metin, 
bana ise küçük Metin derlerdi. Metin Akol da 
Ankara Radyosu’nun yetiştirdiği ender halk 
müziği sanatçısı ‘Nevin Akol’un kardeşiydi.

Necdet Tokatlıoğlu, kimi zaman ofise gelir 
sohbet ederdik. Kimi zaman yazdığı güfteyi 
okurdu, hayran kalırdım. O tarihlerde benim 
şiirlerim bazı dergilerde yayınlanırdı ama, beste 
olacak türde değildi. Hiçte aklımın ucundan 
geçmemişti, bir şiirimin besteye dönüşmesi, 
benim için bir hayaldi. Çünkü şiirlerimi serbest 
vezinle kaleme almaktaydım. 

Daha sonraları 1981’de emekli olduktan sonra 
Fevzi Çakmak Sokak’taki evlerini satıp İstanbul’a 
yerleşti Necdet Tokatlıoğlu. Dostluğumuz bu 
mesafede de devam etti. İstanbul Radyosu’nda 
Türk Sanat Müziği programları yanında Kabataş 
Necdet Tokatlıoğlu Türk Sanat Müziği korosunun 
da şefliğini yürüttü. Ayrıca İstanbul Koç Allianz 
Korosu’nun da şefliğini yaptı. Bu arada yaptığı 
birçok beste ile Türk Sanat Müziği repertuarına 
büyük katkıları olduğuna inanmaktayım.

27 Eylül 2008 günü İstanbul’da hayata gözlerini 
yumduğunda, yaklaşık 95 adet bestesi olduğunu 
ve bunların 68’i TRT kurumunun repertuarına 
girmiştir. Necdet’in İzmir’de Yelki de toprağa 
verildiğini biliyoruz. Belediye bir de vefa örneği, 
Necdet’in heykelini Yelki’ye koydu.  

Birçok eserlerinin Hicaz, Hüzzam, Nihavent 
ve Muhayyer Kürdi makamlarında bestelemiş 
olduğunu biliyoruz. Bu eserlerin birçoğunu kendi 
sesi ile radyoda seslendirdiğine, kimi zaman 
kendi çaldığı udu ile sahnede söylediğine şahit 
olmuştuk. 

Bugünlerde ülkemde öyle konuşmalara şahit 
olmaktayım ki, inanmakta güçlük çekmekteyim. 
Yaşadığım bunca seneler içinde hep ülkemin bir 
Cumhur Reisi vardı ve konuştuğu zaman hedefler 
gösterirlerdi. Bir büyüğümden dinlediğim çarpıcı 
bir tanımlamaya hayranımdır.  Der ki saygı 
duyduğum bir bilen ‘Küçük Adamlar Detaylarla 
Uğraşırlar, Büyük İnsanlar Hep Projeler Yaparlar, 
Liderler ise Hedef Gösterirler.”  Bugünlerde bir 
Cumhur Reisine yakışmayan sözler dinlemekteyiz 
ekranlarda. ZÜBÜK. Bu kelimenin anlamından 
ziyade, kelimeyi kullanan insanla özdeşleşmesi, 
bizi derinden yaralamakta. Aziz Nesin’in aynı 
isimdeki romanından esinlenen, çarpık düzenli 
insanları tanımlayan bu sözcüğün, kişiye hakaret 
içermediği kayıt olunur. Ancak bir Cumhura 
yakışır mı bu sözcük? Hicap duymaktayım. 
Genelde insan karşısındakini kendisi gibi bilir 
diye bir de deyim vardır. Bunu unutmamak 
gerekir. 

Bir başka gerçek, bu adamın sözlerine körü 
körüne inanan binlerce saf Anadolu insanı 
bulunmakta. Onlar da artık Sarayın yalan 
sözlerini dinleyerek akıllanmaya başladığına 
inanmaktayım. Hani Necdet Tokatlıoğlu’nun 
çok güzel bir Hicaz makamında eseri vardır. 
Bugünlerdeki yurdum insanının mevcut 
CUMHUR’a olan bu saflığını anlatmakta. 
‘Yalancının Birine, Kapıldı Kandı Gönül, İnandı 
Yandı Yine, Çekilmez Oldu Ömür,’ Ne Gözlerin 
Yeşili, Ne Saçların Sarısı, Geçti Yolun Yarısı, 
ÇEKİLMEZ OLDU ÖMÜR’. Ya Parti Başkanı 
Ol Ya da Cumhur Reisi diye geçti bunca ömrü 
derbederim, deftere kaydettim bunları utanarak 
hem nalına hem de mıhına.   

Polat, “Failler cezasızlık, korumasızlık 
ve hukuksuzluk nedeniyle aramızda 
gezmeyi sürdürüyor. Ama AKP-MHP 
iktidarı ataerkil kapitalist sistemin 
ihtiyaçlarına uygun biçimde, fiil kürtaj 
yasakları ve nüfus politikalarıyla kadın 
bedenleri üzerinden kadın cinselliği ve 
doğurganlığını denetlemeyi sürdürüyor” 
ifadelerine yer verdi.

Bu ülkenin kadınları 
canından korkuyor, şiddet 
görüyor, ama çaresiz değil

EMEK Partisi Gaziantep Milletvekili 
Sevda Karaca, yaşasın 8 Mart yaşasın 
kadın dayanışması ifadelerini kullanırken, 
“Bu ülkenin kadınları, sermayeye peşkeş 
çekilen teşvikler, halka değil patronlara 
ayrılan kaynaklar yüzünden yoksul 
ama çaresiz değil. Bu ülkenin kadınları 
canından korkuyor, şiddet görüyor, 
savaş politikaları yüzünden anadilinde 
konuşamıyor, ana dilinde eğitim alamıyor, 
göç ettiği yerlerde yoksulluk ile karşı 
karşıya kalıyor, ama çaresiz değil” dedi. 

Bizim anne olmaktan 
başka rollerimiz de var

Dem Partisi Diyarbakır Milletvekili 
Ceylan Akça Cupolo, “Bizim anne 
olmaktan başka rollerimiz de var. Biz 
tarlada çalışan çiftçileriz, fabrikada çalışan 
işçileriz, Afganistan’da Taliban’a karşı 
direnen kadınlarız. Biz siyaseten de var 
olan kadınlarız. Eşit temsiliyet, varlığımız 
ve anadilde hakkımız için direnmeye 
devam edeceğiz” açıklamasını yaptı.

Örgütlü mücadelemizde biz kazanacağız
Eğitim Sen Merkez Kadın Sekreteri Simge 

Yardım, “Gökkuşağı rengimizi kuşanıp 
alanlara çıktık. Ata erkil kapitalizmin 
emeğimize, bedenimize ve kimliğimize 
dönük saldırılara karşı direnişi kuşandık, 
isyanımızı büyütüyoruz. Emeğimiz 
bizimdir, cinsiyet eşitlikçi bir çalışma için 
alanlardayız. Örgütlü mücadelemizde biz 
kazanacağız. Eşit, demokratik ve özgür 
bir ülkeyi kadınlar inşa edecek” şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi 

Failler, cezasızlık 
ve hukuksuzluk yüzünden 

aramızda geziyor

8 Mart’ın, kadına karşı her türden 
baskıya ve şiddete karşı direnişi 
simgeleyen önemli bir mücadele 
günü olduğunu dile getiren Külekçi, 
“Bizler alanlarda kadın hakları için 
mücadele ederken aynı gün bir kadın, 
çalışma arkadaşımız, meslektaşımız, 
Nizip Devlet Hastanesi Başhekim 
Yardımcısı Dr. Feray B. eski eşi 
astsubay Seçkin E. Tarafından, 
mesleği insanı yaşatmak üzerine 
kurulu olan ve bunun mücadelesini 
veren bir kadın, kim bilir hangi 
takıntısı sebebiyle bir erkek 
tarafından öldürüldü” dedi. 

Sokakta, evde, işyerlerinde güvenli 
çalışmak, güvenli yaşamak istiyoruz

Kadın Cinayetlerini Durduracağız 
Platformu verilerine göre 2024 
yılında sadece geçtiğimiz iki ayda 73 
kadının öldürüldüğünü hatırlatan 
Külekçi, “Bu kadınların tamamı ya 
evli ya boşandıkları ya da boşanmaya 
çalıştıkları erkekler tarafından 
öldürüldüler. Bizler sokakta, evde, 
işyerlerinde güvenli çalışmak güvenli 
yaşamak istiyoruz. Kadına yönelik 
şiddetin ve sonuçlarının ortadan 
kaldırılması, öncelikle devletin 
ve siyasal iktidarların ilgili tüm 

kurumlarıyla sorumluluk üstlenmesi, 
ilgili tüm sivil ve resmi kuruluşlarla 
işbirliği yaparak, yaşamsal 
öneme sahip bu sorunun ortadan 
kaldırılması için gerekli sosyal 
politikaların yaşama geçirilmesi ile 
mümkün olacak” açıklamasını yaptı.

Külekçi, “Toplumda şiddet 
konusunda farkındalık ve duyarlılık 
yaratmak için okul öncesinden 
başlayarak okulda, ailede, kamu 
kurum ve kuruluşlarında, özel 
sektörde yaşamın her alanında 
kadın hakları, aile içi şiddet 
ve şiddeti önleme konusunda 

bilgilendirmeler, eğitimler yapılmalı. 
Kadın kazanımlarının kaybına yol 
açacak her türlü söylem ve yasal 
düzenlemelerin kadınların yaşam 
haklarına saldırı oluşturduğu açık. 
Nitekim İstanbul Sözleşmesinden 
imzanın çekilmesi, 6284 Sayılı 
yasanın etkin uygulanmaması, 
nafakanın tartışılmaya açılması  
sonucunda kadına yönelik şiddet ve 
cinayetler arttı. Medeni haklara göz 
dikenler, anayasal eşitlik ve laiklik 
ilkesini yok sayanlar nedeniyle 
kadınlar öldürülüyor” ifadelerini 
kullandı. Haber Merkezi 

Katillerin en ağır cezayla 
cezalandırılmasını istiyoruz

STK’ların itirazı 
belediye meclisinde 

oy çokluğuyla reddedildi
Ülke genelinde mahkeme 

kararlarını dinlememe ve sivil 
toplumun tepkisini dikkate 
almama eğilimi Antep’teki AKP’li 
belediyelerde de hakim durumda. 
İktidar zehirlenmesi ile halkın sesine, 
mahkeme kararlarına uymamayı 
alışkanlık haline getiren belediyeler,  
mahkemenin yürütmeyi durdurma 
kararının ardından, kesin kararı 
beklemeden 2022 yılının mart ayı 
2’nci birleşim toplantısında Tugay 
arazisi ile ilgili imar plan değişikliği 
tekrardan oy çokluğuyla kabul etti. 
İmar planının askı sürecinde STK’lar 
söz konusu plana itiraz etti. Ancak 
STK’ların itirazı belediye meclisinde 
oy çokluğuyla reddedildi.

Mahkeme, “Kamu 
yararı yok” dedi

Tugay arazisi ile ilgili tartışmalı 
süreç devam ederken, 2022 yılının 
haziran ayında Gaziantep 3. İdare 
Mahkemesi’nde imar planının 
iptali için açılan davada karar 
çıktı. Mahkeme, Tugay arazisinin 

imara açılamasıyla ilgili hazırlanan 
imar planının şehircilik ilkelerine, 
planlama esaslarına ve kamu yararına 
uygun olmadığı gerekçesiyle iptal 
edilmesine karar verdi.

İlk plana dair mahkemenin iptal 
kararı vermesinin ardından, siyasi 
partiler ve sivil toplum örgütleri, 
2022 yılının mart ayında kabul 
edilen ikinci imar planına yönelik, 
söz konusu alanın açık alanları 
ile mutlaka korunması gereken 
bir alan olduğu ve plan revizyonu 
öncesinde aynı alana ilişkin yapılan 
plan revizyonuna karşı açılan 
davada daha önce verilen iptal kararı 
olduğunu belirterek iptal istemiyle 
tekrardan dava açtı.Gaziantep 2. 
İdare Mahkemesi’nin talep ettiği 
bilirkişi raporunda, söz konusu 
plana ilişkin “kamu yararı yoktur” 
denildi. Raporda, imar planlarının 
şekilsel olarak uygun olmakla 
birlikte plan hükümleri olarak üst 
ölçekli imar planına uygun olmadığı, 
imar planlarının ayrılmaz parçası 
hükümlerine aykırılık teşkil ettiği 
vurgulandı.

Enjeksiyon nüfus ve alan ifadeleri 

tutarsız bulundu
Bilirkişi raporunda, ayrıca 

projeksiyon nüfusunun 
belirlenmesinin yönteminin 
açıklanmadığı enjeksiyon nüfus ve 
alan ifadelerinin tutarsız olduğu 
alan kullanım dağımı tablosuna 
kabullerin yeterli şekilde yapılmayıp 
yer verilmediğinden eksiz ve yetersiz 
olduğu belirtildi.

Söz konusu imar planını 28 Aralık 
2023’te görüşen Gaziantep 2. İdare 
Mahkemesi, planın hukuka aykırı 
olduğu ve işlemlerin niteliği itibariyle 
uygulanmasının ardından telafisi güç 
sonuçlar doğuracağı gerekçesiyle iptal 
kararı verdi.  

Trafiği de olumsuz etkileyecek
Kararda, donatı tablosunda özel 

sağlık tesisi ifadesinin yer aldığı 
ancak raporda aile sağlığı merkezi 
ifadesine yer verildiği, rapora 
belirtilen ifadelerle planda belirtilen 
ifadelerin tutarsız olduğu, projeksiyon 
nüfus ile ilgili tutarsız açıklamalara 
yer verildiği, kente kazandırılacak 
kamusal alanların az olması daha çok 
özel sektöre hitap edecek şekilde 10 
adet özel eğitim, 5 adet özel sağlık 

tesisinin öngörülmesi nedeniyle 
kentin her tarafından öğrenci, hasta 
ve ziyaretçi nüfusunun oluşacağı, 
araç ve yaya trafiğinin olumsuz yönde 
etkileneceği ifade edildi.

Dava sürerken 3’üncü kez 
meclisten geçti

Dava süreci devam ederken 
Gaziantep Büyükşehir Belediyesi 
bir önceki tutumunu tekrarladı. 
GBB Meclisi kesin karar henüz 
açıklanmadan 16 Haziran 2023 
tarihinde Tugay arazisi ile ilgili imar 
planını 3’üncü kez meclisten geçirdi.

2 milyon metrekarelik parselasyon 
yapıldı

Söz konusu plan ile birlikte, 
mahkemenin verdiği iptal kararlarına 
rağmen Şehitkamil ilçesindeki 11 
milyon 500 bin metrekarelik alanın 
imara açılmasına karar verildi. Söz 
konusu alanın 2 milyon metrekarelik 
kısmında parselasyon yapılarak satışa 
hazır hale getirildi.

Daha önce iki kez iptal kararı 
verilen imar planına ilişkin CHP, 
sivil toplum örgütleri ve meslek 
odaları üçüncü kez mahkeme yoluna 
başvurdu. T24

AKP’li belediyelerin arsa satma 
iştahı kamuda arazi bırakmadı

Türkiye’deki ekonomik krizden 
avukatlarında nasibini aldığını 
ifade eden Yengil, “Aylardır 
dava alamayan meslektaşlarımız 
olduğu gibi asgari ücretin altında 
çalışan meslektaşlarımız var. Bu 
da yeni avukatları maddi olarak 
çok zorluyor. Yapılan anketler 
bile avukatların durumunu gözler 
önüne seriyor. Dolayısıyla genç 
avukatlar ayakta kalma mücadelesi 
veriyor” açıklamasını yaptı.

Avukatlar arasında
 fiyat konusunda ciddi bir 

istikrarsızlık var
Avukatlık asgari ücret tarifesinin 

altına inilmemesi gerektiğini 
vurgulayan Yengil, “Bazı avukatlar 
zorunluluktan avukatlık asgari 
ücret tarifesinin altında dava 
aldığı için birçok kişi bu tarifeyi 
uygulayamıyor. Avukatlar 
arasında fiyat konusunda ciddi 
bir istikrarsızlık var. Bu konuda 

Türkiye Barolar Birliği ile illerdeki 
baroların devreye girmesi 
gerekiyor” ifadelerini kullandı.

Avukatlar zorunlu 
müdafiliğin karşılığını alamıyor
Yengil, “CMK kapsamında; 

şüpheli veya sanığın 18 yaşı 
doldurmamış ya da sağır veya dilsiz 
veya kendisini savunamayacak 
derede malul olması ve bir müdafii 
de bulunmazsa, üst sınırı en az 
beş yıl hapis cezasını gerektiren 
suçların soruşturma ve kovuşturma 
aşamalarında, kişinin maddi 
durumu yok gibi nedenlerde 
zorunlu müdafi durumu söz 
konusu. Ancak avukatlar zorunlu 
müdafiliğin karşılığını alamıyor. 
Kazanılan parayı aylar sonra 
alabiliyoruz. 5 bin liranın üzerinde 
makbuz kesilebilmesi için vergi 
borcunun olmaması gerekiyor. Bu 
ise genç avukatları bir çıkmaza 
sokuyor. Dolayısıyla genç 

meslektaşlarımıza bir ayrıcalık 
tanınmalı” tespitini yaptı.

Barolar çok pasif
Baroların çok pasif olduğunu 

sözlerine ekleyen Av. Elif 
Yaren Yengil, konuşmasını şu 
cümlelerle sürdürdü: “Baroların 
görevi avukatların menfaatlerini 
gözetmek ve haklarını savunmak. 
Birçok baro avukatların 
sorunlarına sessiz kalmayı tercih 
ediyor. Büyük umutlarla yeni ücret 
tarifesini bekledik, ama hayal 
kırıklığına uğradık. Ondan sonra 
yeni CMK ücretlerinin yetersiz 
olduğunu dile getirdik. Bu konuda 
Gaziantep Barosu, bir ay CMK 
görevlendirmelerini durdurdu, 
ancak bazı görevlendirmeler 
devam etti. Ama herhangi bir 
sonuç alınamadı. Bu sorunun 
çözümü için Türkiye Barolar 
Birliği’nin aktif olması lazım.” 
Haber Merkezi 

Mesleği bırakmayı düşünen çok sayıda avukat var

İptal edilen poliçelerin toplam 
tutarı 200 milyon TL tutarında

Yiğit, “2023 yılının aralık ayının 
21’inde yaptırdığın poliçe 100 bin 
liralık kasko poliçesi 23 Aralık 
tarihinde iptal ediliyor ve hiçbir 
şekilde ücret iadesi alamıyorsun. 
Yani 100 bin lira maddi zararın 
oluşuyor. Vatandaş, devlet 
düzenlemesinde olduğu için sigorta 
şirketinin ismine bakmıyor. Çünkü 
düzenleyici ve denetleyici bir kurum 
var olduğundan sigorta şirketlerine 
güven içerisinde yaklaşıyor. Fakat 
SEDDK, 2023 aralık tarihinde 200 
milyon TL değerinde ki 150 bin 
poliçeyi iptal ederek, mağduriyet 
yarattı” ifadelerini kullandı.

Yiğit, “SEDDK, poliçe yürürlükten 
kaldırıldıktan bir yıl sonra şirketten 
tüm hasarların ödemesi yapıldıktan 
sonra sermayede bir tutar kalır 

ise iptal edilen poliçelerin yüzde 
50’sinin vatandaşa iade edileceğini 
açıkladı. Gri Sigorta ve Mellce 
sigortalarında bir para kalmadığını 
düşünüyoruz ki bir yıl sonra ödeme 
yapsalar dahi bu enflasyonist 
ortamda o paranın bir değerinin 
kalacağını zannetmiyoruz” şeklinde 
konuştu.

Türkiye’deki sigorta şirketlerinin 
sermaye yapıları düzenlendi

“İki sigorta şirketine el konulması 
sonrasında birçok sigorta şirketi 
sermaye artırım yoluna gitti” 
diyen Yiğit, “Bu şimdiye kadar 
görülmemiş bir uygulamaydı. 
Geçmiş yıllarda el konulan 
sigorta şirketleri gördük. Ancak 
o zamanda vatandaş mağdur 
edilmedi, poliçeleri yürürlükte 
bıraktı ve hasarların ödemesini 
yaptı. Şimdi ise görülmemiş bir 

şekilde poliçeler bir gece de iptal 
edildi. Şu anda Türkiye’deki sigorta 
şirketlerinin sermaye yapıları 
düzenlendi. Bundan sonra böyle bir 
şey beklemiyoruz” açıklamasında 
bulundu.

Vatandaş kadar sigorta 
şirketleri de mağdur oldu

Poliçe yaptıran vatandaşın 
yanı sıra sigorta acentelerinin de 
mağdur olduğunu dile getiren Yiğit, 
“Gaziantep’te mağduriyet sayısının 
9 bin civarında olduğunu duyduk. 
Sigorta şirketlerinin yapması 
gereken ödemeleri sigorta acenteleri 
yaptığından acentelerimizde 
mağdur duruma düştü. O nedenle 
mağduriyetlerin bir an önce 
giderilmesini ve iptal edilen 
tutarların vakit kaybedilmeksizin 
ödenmesini istiyoruz” çağrısında 
bulundu. Haber Merkezi

150 bin poliçe iptal edilerek, tarihte görülmemiş bir mağduriyet yaşatıldı

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) tarafından Şubat ayında 
onaylanan kapasite raporu sayısı geçen 
yılın aynı ayına göre 781 adet artışla göre 3 
bin 838’den 4 bin 619 adede yükseldi. 2023 
yılının ilk iki ayında onaylanan kapasite 
raporu 9 bin iken bu rakam bu yılın ilk iki 
ayında 297 adet artışla 9 bin 297’ye çıktı.

Şubat ayında onaylanan 4 bin 619 
kapasite raporunun; bin 220’si İstanbul’da, 
368’i Bursa’da, 320‘si Ankara’da, 
278’i İzmir’de, 189’u Konya’da, 177’si 
Kocaeli’nde, 174’ü Gaziantep’te, 124’ü 
Tekirdağ’da, 121’i Adana’da, 114’ü 
Kayseri’de düzenlendi.

TOBB sanayi veri tabanındaki aktif 

kapasite raporlarının toplam sayısı Şubat 
2023’te 96 bin 838 iken, Şubat 2024’te 
564 adet artışla 97 bin 402 adede çıktı.  
Aktif Kapasite Raporlarına göre toplam 
çalışan sayısı Şubat 2023’te 3 milyon 906 
bin 53’den 110 bin 53 adet yükselişle 2024 
yılının şubat ayında 4 milyon 16 bin 16 
oldu. Haber Merkezi 

Antep onaylanan 
kapasite 
raporunda 
7’inci sırada


